

GPEC®

2018

GPEC General Police Equipment Exhibition & Conference®

10th International Exhibition for Police and Special Equipment 20 - 22 February 2018 in Frankfurt, Germany

Patron: Prime Minister of Hessen Volker Bouffier

Equipment – Training – Operation

GPEC® is Europe's leading **closed** specialized trade fair for police and law enforcement equipment. At GPEC® 2016 526 exhibitors from 31 countries presented technologies and new products in the field of C4I and operational equipment to 6,694 experts from 55 countries. Since the inauguration event in 2000 - even before the terrorist attacks of 9/11 – GPEC® is the first and only representative overview for all kinds of command, control and tactical equipment for police, law enforcement, home affairs and security:



Specialist conferences and official working group meetings in the fields of ICT, weapons and equipment, vehicles and traffic, clothing, body protection, personal equipment, forensics and procurement round off GPEC® as branch and user meeting of all management levels.

At the globally renowned city of Frankfurt a. M. with the best national and international accessibility, the international character of GPEC® is further enhanced.

GPEC® 2018 – Europe's only One-Stop-Shop for police and law enforcement!



GPEC General Police Equipment Exhibition & Conference®

EMW Exhibition & Media Wehrstedt GmbH
Hagenbreite 9 · 06463 Falkenstein/Harz · Germany
E-Mail: info@gpec.de · Internet: www.police-exhibition.eu

EMW
EXHIBITION & MEDIA WEHRSTEDT

10. Internationale Fachmesse für Polizei- und Spezialausrüstung 20. - 22. Februar 2018, Frankfurt a. M.

Schirmherr: Der Hessische Ministerpräsident Volker Bouffier

Ausrüstung – Ausbildung – Einsatz

GPEC® ist Europas größte geschlossene Spezialfachmesse für Polizei- und Spezialausrüstung. Auf der GPEC® 2016 präsentierten 526 Aussteller aus 31 Staaten Technologien und Neuheiten der Polizei- und Spezialausrüstung 6.694 Fachbesuchern aus 55 Staaten. Seit der Erstveranstaltung im Jahr 2000 – schon vor den Anschlägen des 9/11 – ist die GPEC® in Deutschland die erste und einzige repräsentative Gesamtschau von Führungs- und Einsatzmitteln der inneren Sicherheit für alle Ausrüstungsbereiche und Sachgebiete:



Fachtagungen und dienstliche Arbeitsgruppentreffen in den Bereichen IuK, Waffen und Geräte, Fahrzeuge und Verkehr, Bekleidung, Körperschutz, persönliche Ausrüstung, Forensik und Beschaffungswesen runden die GPEC® als Branchen- und Nutzermeeting aller Führungsebenen ab. Am global renommierten Messestandort Frankfurt a. M. mit bester nationaler und internationaler Erreichbarkeit wird der internationale Charakter der GPEC® weiter ausgeprägt.

GPEC® 2018 – Europas einziger One-Stop-Shop für Innere Sicherheit



GPEC General Police Equipment Exhibition & Conference®

EMW Exhibition & Media Wehrstedt GmbH
Hagenbreite 9 · 06463 Falkenstein/Harz
E-Mail: info@gpec.de · Internet: www.gpec.de